

REFERAT AFD. 06

Dato: 03.06.2025

DELTAGERE

Søren

Brian

Mariam

Lone

Kamilla

Fraværende:

Susanne

REFERENT

Trine



	Referat	Ansvar
1. Godkendelse af referat fra møde den 03.07.2025	Referat godkendt lige efter mødet.	
2. Orientering til / fra inspektør/varmemester		
3. Krav/ønsker til drifts- og vedligeholdelsesplanen		
4. Orientering fra formanden a. Nyt fra hovedbestyrelsen/administrationen b. Nyt fra grundejerforening c. Nyt fra fællesråd d. Diverse	Kamilla ønsker at tørretumblerreservationen bliver ophævet, hvis den ikke er taget i brug efter en halvtime. (som ved vaskemaskine).	Jacob/Arne
5. Nyt fra udvalg/klubber/foreninger og det boligsociale arbejde	Vi har fået svar fra BF om, at internettet er opsagt i klubberne. Hvis de ønsker det igen, skal de selv oprette det. Vi ønsker i bestyrelsen svar på, om Anders vil kigge på opkrævningsgebyret fra Bolignet-Aarhus? Hvor længe skal vi vente på, at kælderlokalerne igen kan tages i brug efter vandskaden? Vandskaden	Anders Claus/Arne

	Referat	Ansvar
	har lukket ”byt til nyt”, og er en STOR gene for Helgas klub i nr. 17. Vi håber, at Mødestedet snarest bliver klar til brug, da det lige nu er lukket, hvilket er ærgerligt. Vi snakker om at oprette en klub i nr. 40 for de unge i Elstedhøj/Sønderskovvej. Vi snakker stadig med en gadeplansmedarbejder.	
6. Igangværende/kommende projekter og arrangementer	Vi kan oplyse, at vi holder EID den 10. juni i Nøglen kl. 17.00 med spisning. Og at der bliver holdt sommerfest d. 16. august kl. 10-16.	
7. Indkomne breve og ansøgninger		
8. Bevillinger		
9. Eventuelt	En beboer har spurgt om varmetillæg, som de mener de plejer at få ved den årlige “Brunata-opgørelse”. Hvordan udregnes de tillæg? Kan vi få sænket det hvide skilt ved Sønderskovvej (helt ud til vejen ved indelukket)? Vi fik besked om, at der er kommet et nyt rengøringssselskab? Ingen syntes at have set rengøring længe. Hvornår starter de op?	Jakob Arne Claus
10. Næste møde Afbud meddeles til formanden	02-09-25	